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Barcelona,  22 de desembre de 2022 
 
 
Essent l’hora assenyalada i sota la presidència del Degà, Excm. Sr. Ángel Quemada 
Cuatrecasas, es reuneixen els membres de la Junta de Govern que a continuació es 
relacionen: 
 
 

De forma presencial assisteixen els membres de la Junta següents: 
 
Degà: Excm. Sr. Ángel Quemada Cuatrecasas 
Vice-Degana: Il·lma. Sra. Adriana Flores Romeu 
Tresorer: Il·lm. Sr. Pol Sans Ramírez 
Secretària General: Il·lma. Sra. Carme Cararach Gomar 
Vice-Secretari: Il·lm. Sr. Ramon Feixó Fernández-Vega 
Vocal de Comunicació: Il·lm. Sr. Carlos Molina Blanchar 
Vocal Primer: Il·lma. Sra. Juncal Gil Carnicero 
Vocal Tercer: Il·lm. Sr. Jesús Sanz López 
Vocal Cinquena: Il·lma. Sra. Margarita Ribas Iglesias 
 
De forma telemàtica assisteixen els membres de la Junta següents: 
Vocal-Segon: Il·lm. Sr. Jaume Aso Roca 
 
 

De forma telemàtica els següents procuradors: 
 
Sra. Mª Jose Blanchar Garcia,, Sr. Ricard Fernández Ribas, Sra. Yvonne Fontquerni 
Coloma, Sra. Laia Gallego Uriarte, Sr. Roberto Olivo Lujan, Sr. Ricard Simó Pascual i Sra. 
Melissa Villanueva Gonzalez 
 
 

A nivell de suport administratiu també assisteixen el Gerent Sr. Jordi Pascual González i 
la Sra. Blanca Jaumà, amb el suport informàtic del Sr. Josep Saiz. 
 
sota el següent ordre del dia: 
 
  
1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la Assemblea General Ordinària de data 30 
de març de 2022. 
 
2.-Aprovació del pressupost per l’any 2023. 
 
3.- Precs i suggeriments. 
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1.- Aprovació, si procedeix, de l’acta de la Assemblea General Ordinària de data 30 
de març de 2022. 
 
Pel Degà, Sr. Ángel Quemada, es dona la benvinguda a tots i cedeix la paraula a la 
Secretària General, Sra. Carme Cararach, que demana l’aprovació del acta del dia 30 de 
març de 2022, sense fer la seva lectura ja que ha estat prèviament a disposició de tots 
els col·legiats. L’acta és aprovada per unanimitat. 
 
2.-Aprovació del pressupost per l’any 2023. 
 
Per la Secretària General, Sra. Carme Cararach, es dona la paraula al Tresorer, Sr. Pol 
Sans, que presenta el pressupost per l’any 2023. 
 
El Sr. Sans, primer de tot,  vol agrair la tasca del personal del Col·legi i molt especialment 
la del Gerent, Sr. Jordi Pascual. 
 
Indica que en l'elaboració del pressupost per a l'any 2023 s'han tingut en compte els 
següents factors principals: 
 
Anàlisi comparativa: s'ha analitzat el grau d'aplicació de totes les partides del pressupost 
2022 a 30 de setembre, així com les diferents previsions de modificació d'algunes 
despeses i ingressos per al pròxim exercici. És per això  que algunes despeses i ingressos 
s'han adequat a la realitat comptable. 
 
L'evolució de l'estructura de costos fixos i costos variables del Col·legi, l'efecte dels 
ingressos complementaris, i l'evolució del volum de procediments. En aquest sentit, 
respecte a la partida d'ingressos per quotes col·legials es proposa el manteniment de 
l'import de la quota fixa d'exercents i no exercents, i un decrement mitjà del 3,5% sobre 
el barem de la quota per serveis per a l'exercici 2023. Aquesta mesura es compensa 
també amb una contenció de la despesa general que permet una previsió global inferior 
a l'estimació del #IPC, que a la data de realització d'aquest informe s'ha situat en el 7,3%, 
dins d'un context inflacionista. 
 
A continuació, es detallen les principals partides de manera comparativa respecte al 
pressupost de l'any anterior: 
 
Pel que fa a les despeses de personal, s'ha aplicat un increment del 3% motivat sobretot 
per la previsió de l'increment que es pacti en el conveni col·lectiu, que a data d'aquest 
informe segueix sense #signar. Aquest percentatge s'ha aplicat també al cost de 
seguretat social a càrrec de l'empresa. Assenyalar que, en el quadre d'aplicació de 
partides, cal tenir en compte que s'estan utilitzant serveis d'empresa ETT per a cobrir 
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determinades baixes de personal, motiu pel qual es comptabilitzen en serveis externs, 
encara que la seva naturalesa sigui de costos de personal. 
  
Altres despeses generals: 
A nivell global es reflecteix un lleu increment del 0,8% determinat principalment pel 
manteniment del mateix import en les partides de serveis ETT, locomoció, despeses 
bancàries, diversos i dietes, comunicació, despeses de representació institucional, gestió 
documental i altres tributs. D'altra banda, algunes partides reflecteixen un increment 
menor a la previsió de #IPC, com ara reparacions i manteniment, renting, assessoria 
laboral i fiscal, primes segurs, auditoria, material d'oficina, fotocòpies, missatgeria, 
telefonia, tecnologia, quota CGPE, amortització i prorrateig #IVA. Tan sols la partida de 
subministraments suposa un increment molt superior al #IPC previst, arran de 
l'increment dels costos energètics. Per contra, s'estima un decrement en les partides de 
subscripcions, neteja, i quota Consell. 
 
Serveis col·legiats: 
En aquest capítol es reflecteix un augment del 4,1%, determinat principalment per 
l'increment en despeses d'assessorament professional ja que es té previst finalitzar la 
implementació del sistema de compliance, la certificació de #ISO 9001, l'assessorament 
en projectes legislatius i en recursos sobre expedients. 
 
S'incrementa la partida destinada a les substitucions d'agost per a adequar l'import a la 
realitat comptable. 
 
Es mantenen les partides per a la comissió social i per a la jove Procura. 
 
En la partida d'altres serveis col·legials, s'aplica un increment del 3,6% per a mantenir 
els serveis d'assessorament fiscal i laboral per al col·legiat i per a preveure la possible 
elaboració d'informes normatius. 
 
Seus col·legials: Atès que en la dotació de la majoria de nous equipaments s'inclou en 
concepte de renting, i tenint en compte que no estan previst a curt termini canvis en els 
edificis judicials, s'ha mantingut la mateixa dotació pressupostària. 
 
Assegurances col·lectives: 
Es reflecteix una disminució del 1,8%, pel descens del nombre de procuradors inclosos 
en la pòlissa col·lectiva d'assistència sanitària i malaltia. 
  
Continua informant dels ingressos previstos i pel que fa als drets col·legials, aquest 
capítol reflecteix un lleu increment del 0,9%: 
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Pel que respecta a la quota per serveis, i malgrat la reducció del barem, es preveu un 
increment del 2,7% pel volum de procediments i el fet que la xifra de recaptació real a 
30- 11-22 ja ha aconseguit la previsió realitzada l'any anterior. 
 
En el cas de la quota fixa, la previsió global es modifica lleugerament a la baixa, pel propi 
ajust del cens de col·legiats exercents que reflecteix les possibles altes i baixes. 
 
La previsió d'ingressos per quotes de no exercents ha disminuït també per l'efecte de 
les baixes que s'estan produint. 
 
En el cas dels ingressos per altes de nous col·legiats, s'ha incrementat per a ajustar-la al 
moviment real que s'ha produït al llarg del 2022, tenint també en compte el possible 
inici del màster únic a partir del segon semestre de 2023. 
 
Pel que fa als Ingressos financers, es recull una disminució del 10% a causa de la 
conjuntura actual d'inestabilitat en els mercats financers. Els ajustos que s'hagin de 
realitzar per a anar adaptant el perfil de la cartera d'inversions a la conjuntura del 
mercat, determinarà l'import de beneficis o pèrdues que aflorin al llarg de l'any 2023. 
 
Pel que fa a altres ingressos, en general es preveu un increment del 3,4%, sobretot per 
l'augment de l'import de subvencions oficials, per a ajustar-lo a la realitat comptable 
amb el motiu de l'increment de la subvenció per designa realitzada en torn d'ofici 
recollida en el conveni signat amb el Departament de Justícia per a 2023. Es recull també 
un increment del 3,8% per als ingressos per lloguer de l'oficina de C/Ali Bei i un lleu ajust 
en la previsió dels ingressos per fotocòpies i els de substitucions d'agost. 
 
Es manté la xifra de l'ingrés per gestió del Consell, la d'ingressos actes de representació 
i la de formació. 
 
D'altra banda, es preveu una disminució en els ingressos per subhastes, i els relacionats 
amb la pòlissa d'assistència sanitària. 
 
Per la Sra. Carme Cararach s’agraeix la seva tasca i  es demana si hi ha alguna pregunta 
o dubte, i no havent-la es passa a demanar l’aprovació o no al pressupost per l’any 2023, 
que es aprovat per unanimitat. 
 
 
 
3.- Precs i suggeriments. 
 

Pren la paraula el Degà, Sr. Ángel Quemada, dient que vol aprofitar aquest punt per 
poder comentar els principals temes, agraint la tasca dels empleats del ICPB, dels 
membres de la junta i dels delegats i sots delegats. 
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Recorda que la Comissió Europea va arxivar definitivament , després de més de 10 anys, 
l’Europilot que mantenia obert contra Espanya en relació amb la nostra professió, el que 
ens assegura la continuïtat i el futur. 
En relació a les esmenes  a la Llei d’eficiència processal informa de la gran tasca 
efectuada per membres de la Junta amb la col·laboració d’assessors externs, i de 
l’oportunitat que va tenir de poder defendre’ls davant la Comissió de Justicia del 
Congres dels Diputats on va poder transmetre les solucions de la procura per millorar 
l’administració de la justícia apostant per l’execució. 
 
Informa de que el Senat avui mateix ha aprovat la inhabilitació del període nadalenc i 
que des del col·legi ja es van avançar a demanar el dia 23 sense notificacions, i la 
possibilitat de contractar que alguns procuradors puguin discernir entre notificacions 
urgents o no, per intentar una veritable conciliació per a tots els col·legiats. 
Està convençut que hi haurà molt poques notificacions. 
 
Pregunta als assistents i als que estan connectats telemàticament si volen fer alguna 
pregunta o tenen cap dubte, i no sent així, tanca l’assemblea general ordinària desitjant 
unes feliçes festes i una bona entrada  a l’any 2023. 
 


